
        Protokół nr XVII/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 21 kwietnia 2016 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski o godzinie 17.00 przywitał radnych oraz 
gości. Oświadczył, że ustawowy skład Rady Miejskiej w Zawidowie wynosi 15 radnych,  
a zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 13 radnych. Stwierdził prawomocność obrad 
i otworzył XVII Sesję Rady Miejskiej w Zawidowie. 
Komisja wniosków:  
- radna Teresa Brud,  
- radna Kamila Dąbek – Galbarczyk.  
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołów z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
3 marca 2016 r. oraz XVI sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 21 marca 2016 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Plan działalności Ośrodka Kultury w Zawidowie na 2016 r. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2016, 
b) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Ośrodka Kultury w 

Zawidowie za rok 2015,  
c) wyrażenia zgody na zakup nieruchomości. 

      6. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
      7. Sprawy różne. 
 

1. Przyjęcie protokołów z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
3 marca 2016 r. oraz XVI sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 21 marca 2016 r. 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o wnoszenie uwag do protokołu z obrad XV sesji 
Rady Miejskiej z dnia 3 marca 2016 r. oraz XVI sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 21 
marca 2016 r. 
 
Wobec braku uwag do protokołu Przewodniczący A. Pilarski poddał pod głosowanie projekt 
protokołu z obrad XV z sesji Rady Miejskiej z dnia 3 marca 2016 r. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/ za-14, przeciw-0, 
wstrzymujących się- 0, przyjęła ww. protokoły. 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż dyżury są przez niego pełnione w pierwszą  
i ostatnia środę miesiąca, pozostałe dyżury pełni Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta 
Sontowska.   



Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał pismo Pana J. Nieckarza skierowane do 
Burmistrza Miasta i przedłożone do Rady Miejskiej do wiadomości w sprawie prośby  
o utwardzenie drogi dojazdowej do posesji wraz z odwodnieniem oraz zamontowanie lampy 
ulicznej.  
 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 04.03.2016 -
21.04.2016 

1. 12 marca w szkole odbył się Turniej Piłki Nożnej ministrantów Dekanatu Leśna. 
Brałem udział w rozpoczęciu , zakończeniu i wyłonieniu króla strzelców broniąc 
karne. 

2. 14 marca odbyła się konferencja oświatowa przy obecności Pani Minister Oświaty 
Anny Zalewskiej. Wszyscy obecni mieli szansę wrzucić z siebie złe doświadczenia z 
funkcjonowania oświaty by dojść do przekonania że zmiany są konieczne niezależnie 
od kosztów. 

3. 18 marca w Ośrodku Kultury odbyło się spotkanie w trakcie którego wygłoszona 
została prelekcja przypominająca historię Żołnierzy Wyklętych oraz odbyła się 
rozmowa z członkiem rodziny jednego z żołnierzy skazanych w okresie powojennym 
na śmierć. (Zygmunt Szendzielorz Łupaszka). 

4. 19 marca odbyło się Walne Zgromadzenie członków OSP Zawidów. 
Sprawozdania,uchwały,plany. Budująca jest obecność kilku młodych ochotników. 

5. 23 marca odbył się Kongres Samorządowy tematem jednego z paneli była oświata. 
Przekaz informacji odbiegał zdecydowanie od tego co zostało powiedziane przez 
Panią Minister. Zmiany tak , ale w oparciu o istniejący system i bez dodatkowych 
znaczących kosztów ze strony samorządów. 

6. 6 kwietnia spotkanie informacyjne w Urzędzie Marszałkowskim w sprawie 
rewitalizacji i termomodernizacji, dokumentacji do przygotowania i terminów. 

7. 7,8 kwietnia Konwent Wójtów, Burmistrzów, Starostów regionu jeleniogórskiego. 
Spotkanie z Dyrektorem Wydziału Nadzoru Prawnego Urzędu Wojewódzkiego, 
Prezesem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, Dyrektorem DSDiK, 
Prezesem OZPN Jelenia Góra. 

8. 11 kwietnia podpisanie porozumienie w sprawie realizacji projektu e-urząd w 
Bolesławcu.  

9. 16 kwietnia brałem udział w uroczystości rocznicy forsowania Nysy Łużyckiej przez  
II AWP. 

10. 16 kwietnia brałem udział w uroczystości z okazji 35 rocznicy powstania koła 
łowieckiego Bażant w Zawidowie. 

11. 21 kwietnia brałem udział w walnym zebraniu Cechu Rzemiosł w Zgorzelcu. 
 
 

4. Plan działalności Ośrodka Kultury w Zawidowie na 2016 r. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż plan działalności Ośrodka Kultury  
w Zawidowie na rok 2016 został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Stałych Rady 
Miejskiej przez Dyrektora Ośrodka Kultury Pana Konrada Tkaczyka i poprosił o zadawanie 
pytań.  
Pytań nie zadano.  
 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  



a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2016, 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
Radny Damian Ryż zadał pytanie, jak wygląda temat przebudowa bramy w Ochotniczej 
Straży Pożarnej.  
Burmistrz Miasta Robert Łężny odpowiedział, iż temat jest monitorowany i bramy zostaną 
zamontowane wkrótce.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XVII/86/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 21 kwietnia 2016 r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2016. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XVII/86/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
b) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Ośrodka Kultury w 

Zawidowie za rok 2015,  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XVII/87/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 21 kwietnia 2016 r.  
w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Ośrodka Kultury  
w Zawidowie za rok 2015. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XVII/87/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

c) wyrażenia zgody na zakup nieruchomości. 



 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XVII/88/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 21 kwietnia 2016 r.  
w sprawie: wyrażenia zgody na zakup nieruchomości. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XVII/88/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
      6. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
 
Radny Roman Rusin zadał pytanie, kiedy odbędzie się łatanie dziur na ulicach.  
Burmistrz Miasta R. Łężny odpowiedział, że na początku maja.  
Radny D. Ryż zadał pytanie, jak wygląda sprawa dzierżawy przydomowych ogródków, 
których teren należy do gminy.  
Burmistrz R. Łężny odpowiedział, iż dzierżawy ogródków przydomowych odbywają się po 
uzgodnieniach z sąsiadami danej posesji. 
Radna Alicja Kocemba zwróciła się z prośbą o uzupełnienie kostki brukowej na jedni na ulicy 
Dworcowej.  
Radny Piotr Kosewicz przekazał, iż rozmawiał z panem Dariuszem Jaworskim, którego firma 
założyła światłowody na terenie miasta i może warto rozważyć wejście w porozumienie  
z firmą w celu założenia monitoringu miasta, gdyż bezpieczeństwo w mieście pozostawia 
wiele do życzenia.  
Radny P. Kosewicz zwrócił uwagę, że przejście dla pieszych od szkoły na ulicę Kopernika 
jest jednym z niebezpieczniejszych miejsc w mieście o poprosił o zamontowanie świateł, 
gdyż samochody poruszające się po ulicy poruszają się za szybko, a jest to przejście przez 
które poruszają się dzieci wracające ze szkoły.  
Radna Maria Szkwarek zwróciła uwagę na zaniedbany i brudny teren wokół sklepu „Eko”  
i poprosiła o zajęcie się problemem.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż sprawy różne były omawiane na bieżąco. 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski o godzinie 
18.30 zamknął sesję. 
 
            Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                               Andrzej Pilarski 


